

February 16th, 2015

Dear Client,

Happy New Year! It was only a short time ago that our January 31st, 2015 auction blew past the high estimate, led by the remarkable Personal Collection of the Legendary Martine Saunier. **2015 looks to be built Ram Tough!** As incredible as Martine's collection was, it was far from the only story that day. The auction proved to the world again what a special city Hong Kong is, and why we will continue to be the number one wine auction firm in the World.

It's clear from that auction and this new one that 2015 is shaping up to be as exciting a year as any since we started selling wines in Hong Kong. Our March 21st, 2015 auction at the Grand Hyatt is the perfect follow up to our January sale with over 700 world class lots. Every collection is a Featured one! This catalog is a comprehensive list of the world's greatest wines, the most famous



and rare vintages alike, including formats for many that are not often seen, all from great cellars.

Here is a quick look at some of our larger Featured Collections, which begin with Lots 290-345. There are eight Petrus lots led by a rare Imperial of 1990, OWCs of magnums of 2000 Petrus too. Fourteen lots of DRC Richebourg and Romanee Conti are framed by a very rare OWC of magnums of 1985 DRC Richebourg and magnums of Romanee Conti. Full cases of Coche-Dury Corton Charlemagne seem like a nice way to wash this consignment down! These are special wines from a wonderful collection.

We are just as thrilled to offer Lots 681-761. This is a grand finale, because these lots hold OWCs and case lots of Cheval Blanc, Petrus, Lafite, Margaux, Henri Jayer, Leroy and DRC including two DRC Assortments plus Guigal OWCs to round things out. What is also noteworthy is that this collection contains a wide range of mature First and Second Growths. The same holds true for the world class Burgundies and famous names from that great region. This is a wonderful collection to own, drink and age even more.

Lots 552-680 come from a superlative collection. Twenty one (!) Rousseau lots are a must for collectors of this great Domaine, as are the Vogue OWCs, Fourrier jeroboams and magnums, over a dozen lots of Meo, and for white Burgundy lovers, DRC Montrachet and Leflaive OWCs. Spend serious time reviewing this collection as it is both deep and broad in its love of Burgundy's greatest wines.

Lots 408-438 are thirty lots of flat out great and legendary wines. 1949 Margaux, 1982 Petrus magnums and an imperial of 1982 Mouton stand proud for Bordeaux, while Burgundy beckons with beautiful bottles of 1964 and 1969 Rousseau Grand Crus. This is a collection that proves that older is always wiser!



We continue to shuffle the deck with Lots 346-365, a thrilling assortment of incredible Burgundy legends. There are three DRC Assortments, 1990 Romanee Conti in magnum, Henri Jayer that begins with the 1985 vintage and adds a case of 1980 Cros Parantoux, and a six bottle lot of the famous and great 1959 Leroy Chambertin amongst many others.

Over a dozen cases combined of great vintages of Le Pin and Petrus highlight Lots 475-497. This is Pomerol Power in all of its splendor. Pinnacles of 2000 Bordeaux such as Ausone, Latour and Haut Brion almost seem like an afterthought!

Whiskey seems to be making quite an impression in the market these days, and Lots 439-474 holds a world class collection of just that. It begins with limited single cask editions of the amazing whiskeys from Nikka, followed by very hard to find Ardbeg and Glenlivet. Yet whiskey collectors and lovers will be amazed by the selection of Macallan. Another amazing assortment of Japanese Whiskey including more Hibiki and the cult Ichiro's Malts precedes this collection in Lots 133-152.

Remember when I said this auction is a fitting follow for our January auction? These collections alone are proof and emphatically so! Yet there are still many more world class wines within this catalog and auction on **March** 21st, 2015 at the Grand Hyatt. It is as impressive a book as I could ask for to start the Year of the Ram. I hope to see you then!

In Vino Veritas,

John Kapon

CEO, Acker Merrall & Condit





2015年2月16日

親愛的客戶:

新年快樂!還記得我們在今年不久前的1月31日拍賣會中創下許多批號遠超過高估價的新紀錄,而此紀錄主要由不朽的Martine Saunier個人傳奇窖藏系列所寫下,也為2015羊年開啟了新的里程碑!如此令人讚嘆的Martine精典窖藏,將成為拍賣史上雋永流傳之佳話。這次拍賣已再次向全世界證明香港是個如此特別的城市,同時也令我們在全球葡萄酒拍賣行中持續佔有領先的地位。

從上次以及即將來臨的下場拍賣會讓我們清楚地感受到2015年將會是多麼令人興奮的一年,這是自從 我們開始在香港銷售葡萄酒以來的新鼓勵。我們的**下場拍賣會將於2015年3月21日,假灣仔君悅酒店舉 行**,其拍賣內容包含超過700多個具世界級水準的批號,是繼1月份拍賣後的另一高潮,每批藏品都各具 特色!這份目錄涵蓋世界上最廣泛也最佳之珍釀,以及最著名和最珍稀的年份,包括許多十分罕見的瓶 裝規格,全部來自於偉大的窖藏。

讓我們快速瀏覽本次拍賣的大量特色藏品,由**批號290-345**開始。 有**8個批號的 Petrus**,包括罕見的6公升裝**1990年**珍品, 以及原裝木箱的1.5公升裝**2000年**佳釀。另有**14個批號的DRC Richebourg和Romanee** Conti,是由非常罕見的**原裝木箱1.5公升裝1985年DRC Richebourg和1.5公升裝Romanee Conti**所組成。最後似乎由整箱的Coche-Dury Corton Charlemagne為此批藏品做完美的結尾!這些酒款都是本精美窖藏中的特別之選。

我們極其興奮地為您呈獻**批號681-761**。這是個壓軸巨獻,因為**這些批號均維持原裝木箱和整箱裝的形式,其陣容有Cheval Blanc、Petrus、Lafite、Margaux、Henri Jayer、Leroy和DRC,包括兩款DRC 套裝組合,此外另一原裝木箱Guigal亦令此批答藏更趨完美。同樣值得注意的是這批藏品廣泛地包含了一級及二級酒莊之熟成佳釀。同樣也囊括世界一流的布根地珍品,以及該產區不同的著名佳釀。這是一個無論在收藏、飲用和熟成各方面均可稱之為完美的組合。**

批號552-680來自最高級的珍藏。21個批號的(!)Rousseau 是藏家們的收藏明細中,關於此酒莊的必備清單,其陣容有原裝木箱的Vogue,5公升裝和1.5公升裝的Fourrier,以及12個批號的Meo,另外還專為布根地白酒愛好者們準備了 DRC Montrachet 和原裝木箱Leflaive。請您仔細詳閱本批藏品明細,因為它們包含了既深且廣的布根地優質佳釀組合。

批號408-438是30組精緻而富傳奇性的極品。 1949年Margaux、1.5公升裝的1982年Petrus和6公升裝1982年 Mouton等都是波爾多的著名佳釀,而布根地則以完美經典的1964年和1969年Rousseau Grand Crus。此批號 藏品著實證明了陳年佳釀始終是明智之選!



讓我們繼續以**批號346-365**來豐富本次拍賣陣容,這是**令人驚豔不已的布根地傳奇珍品**。當中有三款 DRC**套裝組合,1.5公升裝1990年Romanee Conti**,此外由**1985年Henri** Jayer領軍,並包括了一箱**1980年Cros** Parantoux,和一批包含6瓶著名的**1959年Leroy Chambertin**等眾多酒款。

由超過12箱組合的上等年份Le Pin 和 Petrus 成為批號475-497的最大亮點。這是來自Pomerol產區佳釀的輝煌之選。眾多2000年的波爾多極品,如Ausone、Latour 和 Haut Brion均讓人銘記在心,印象深刻!

威士忌在近期市場上給予人十分深刻的印象,而**批號439-474便是如此的世界級珍藏**。由**令人讚嘆的** Nikka限量版單一桶裝威士忌拉開序幕,隨後則是十分罕見的Ardbeg和Glenlivet。然而,威士忌收藏家和 愛好者們必定會對Macallan系列感到驚豔。另有上等優質的日本威士忌系列,包括Hibiki和風靡一時的 Ichiro's納麥珍品將在早前的批號133-152展現其風采。

還記得我曾說過這次拍賣會將是繼我們一月份拍賣後的完美延續嗎?而以上這些藏品便是最經典且重要的證明!儘管如此,在這份目錄內容中以及我們即將在**今年3月21日假君悅酒店舉行的拍賣會**,將為您展現更多世界級珍釀。為了迎接羊年的到來,我們謹以這本令人印象深刻的拍賣目錄呈獻給您。屆時歡迎您的蒞臨!

酒後叶真言

John Kapon

Acker Merrall & Condit 行政總裁

